

KONU: CBK 10928 KKTC VE YURTDIŞI YOLCULUKLARDA VERİLECEK GÜNDELİKLER



İSTANBUL DENETİM SİRKÜLERİ 2026

www.istanbulymm.com



İSTANBUL
GLOBAL DENETİM

“Harcırah Kanunu kapsamı dışında kalan müesseseler tarafından idare meclisi başkanı ve üyeleri ile denetçilerine, tasfiye memurlarına ve hizmet erbabına (Harcırah Kanunu'na tabi olsun olmasın her türlü sözleşmeli personel dahil) verilen gerçek yol giderlerinin tamamı ile yemek ve yatmak giderlerine karşılık verilen gündelikler (bu gündelikler aynı aylık seviyesindeki devlet memurlarına verilen gündeliklerden fazla ise veya devletçe verilen gündeliklerin en yüksek haddini aşarsa, aradaki fark ücret olarak vergiye tabi tutulur) gelir vergisinden istisnadır”, (GVK Md. 24/2).

6245 sayılı Harcırah Kanunu'nun 34. maddesi gereğince, Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'ne (KKTC) yapılacak yolculuklarda verilecek gündelikler ile yurtdışı gündeliklerine ilişkin usul ve esasları belirleyen 10928 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı, 30 Ocak 2026 tarihinde yürürlüğe girmiştir.

1. Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'ne (KKTC) Yapılacak Yolculuklar

KKTC'ye sürekli veya geçici görevle gönderilenlerin gündelik tutarları belirlenmiştir. Kurumlar; hizmetin özelliği, ödenek durumu veya yemek/yatacak yer temini gibi hususları dikkate alarak belirlenen tutarlardan daha düşük ödeme yapabilmektedir.

Geçici görevle gönderilenlere, yatacak yer temini için ödedikleri ücretler karşılığında, belge bedelini aşmamak ve görevlendirme süresinin ilk 10 günü ile sınırlı olmak kaydıyla, gündeliklerinin %75'ine kadar olan kısmı ayrıca ödenmektedir. Ayrıca, bu karar kapsamına girenlere Yurtdışı Gündeliklerine Dair Karar hükümleri uygulanmamaktadır.

1/1/2026 - 31/12/2026 dönemi için belirlenen günlük harcırah miktarları, görev unvanı ve kadro derecesine göre aşağıdaki şekilde tespit edilmiştir:

* En Yüksek Tutar: Türkiye Büyük Millet Meclisi Başkanı ve Cumhurbaşkanlığı Yardımcıları için 2.408,00 TL.

* Üst Düzey Yetkililer: Anayasa Mahkemesi Başkanı, Bakanlar, Genelkurmay Başkanı, Milletvekilleri, Kuvvet Komutanları ve diğer üst düzey bürokratlar için 2.005,00 TL.

* Diğer Yöneticiler: Yükseköğretim Kurulu Başkanı, Orgeneraller (Korgeneral/Koramiral dahil) ve merkezdeki bazı üst düzey yetkililer için 1.765,00 TL.

* Memur ve Hizmetliler:

o Aylık/kadro derecesi 1 olanlar: 1.527,00 TL

o Aylık/kadro derecesi 2-4 olanlar: 1.285,00 TL

o Aylık/kadro derecesi 5-15 olanlar: 1.045,00 TL

2. Yurtdışı Gündelikleri

Yurtdışına gönderilenlere ödenecek gündelikler, gidilecek ülkenin para birimine göre ekli cetvelde belirlenmiştir. Harcırah için avans verilecekse, avansın Türk Lirası cinsinden tutarı, Merkez Bankası'na ilan edilen efektif satış kuru üzerinden hesaplanmaktadır.

Yurtdışına geçici görevle gönderilenlerin seyahat ve ikamet sürelerinin ilk 10 günü için ödenecek gündelikler, belirlenen tutarların %50 artırılması suretiyle hesaplanır.

Yabancı devlet, uluslararası kuruluş veya diğer kurumlar tarafından ödeme yapılması durumunda harcırahtan indirim yapılmaktadır:

- * Sadece konaklama karşılanırsa gündeliğin %60'ı,
- * Sadece yemek (kahvaltı, öğle, akşam) kısmen veya tamamen karşılanırsa %90 ile %70 arasında değişen oranlarda ödeme yapılır,
- * Konaklama ile birlikte yemeklerin tamamı karşılanırsa gündelik ödenmez.

Konaklama gideri ödemelerinde, ilk 10 gün için belgelendirilmek kaydıyla, artırımlı gündelik tutarının %40'ını aşan kısmın belirli oranları (kadro ve unvana göre %70 veya %100'ü) ayrıca ödenir. Ancak, Genel Müdür ve daha üst makam yöneticileri gibi belirli üst düzey görevliler için konaklama bedeli ödemelerinde üst limitler ve hesaplama yöntemleri farklılık arz etmekte olup, bu kişilerin makul konaklama giderlerinin tamamının ödenmesine imkân tanınmıştır.

Farklı unvan sütunlarına göre (Sütun I - Sütun VIII) belirlenen bazı ülke gündelikleri şöyledir:

- * A.B.D.: 240 ABD Doları (I. Sütun) - 102 ABD Doları (VII. Sütun)
- * Almanya: 213 Euro (I. Sütun) - 89 Euro (VII. Sütun)
- * İngiltere: 153 Sterlin (I. Sütun) - 65 Sterlin (VII. Sütun)
- * Japonya: 38.708 Japon Yeni (I. Sütun) - 16.296 Japon Yeni (VII. Sütun)

01/01/2026 tarihi itibarıyla yürürlüğe giren Karar'a aşağıdaki bağlantı yoluyla ulaşılabilir:

<https://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2026/01/20260131-1.pdf>

KOLAYLIKLAR DİLERİZ.

Bilgi:

Sirkülerlerimiz hakkında ayrıntılı bilgi alabilmek için denetim ekibiyle iletişime geçebilirsiniz. Sirkülerler numara sırası takip eder. Ulaşmayan sirkülerler için lütfen bilgi veriniz.